
 
 
Verzonden: donderdag 3 september 2020 18:00 
Aan: Raad <Raad@groningen.nl> 
Onderwerp: Diftar wel of niet 
 
Géachte gemeenteraadsleden, 
 
Ik ben erg bang voor dumping. Ik zag eens op tv dat poepluiers bij goede kleding werden gevonden. 
Het maakt niet het mooiste in mensen los. Ik hoop dat hier rekening mee gehouden wordt. Alleen 
extra containers voor te scheiden afval lijkt me goed. 
Per kilo berekenen wat het moet kosten lijkt me omslachtig. 
Ik hoop dus op een vast bedrag en meer bewustwording inzake afval scheiding. 
 
Ik bedacht nog bij alle grote supermarkten PETFLESSEN container. Dat is speciaal soort plastic waar je 
fleece truien van kan maken..... 
 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Anja van den Bosch  
 


